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                                                               PROTOKÓŁ NR XXX/2021                                               -projekt- 
Sesji Rady Gminy Kobierzyce 

z dnia 18 czerwca 2021 
 

XXX Sesję Rady Gminy otworzył o godz. 9.00 Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko. 

Zgodnie z art. 15 zzx ustawy z dnia 02.03.2020 o szczególnych rozwiązaniach, związanych z zapobieganiem, 

przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19 i innych chorób zakaźnych oraz wywoływanych nimi sytuacji 

kryzysowych oraz niektórych innych ustaw / Dz.U z 2020 r.poz 374 ze zm./ - posiedzenie odbyło się za po-

mocą wideokonferencji a głosowanie przeprowadzono zdalnie za pomocą portalu e-sesja. 

Obecni: 

1. Radosław Jankiewicz 

2. Apolonia Kasprzyk-Czepielinda 

3. Krzysztof Kmiecik 

4. Andrzej Krzesłowski 

5. Henryk Łoposzko 

6. Adrian Łukowicz 

7. Wiesław Muraczewski 

8. Adam Raś 

9. Elżbieta Regulska 

10. Robert Sala 

11. Czesław Stadnik 

12. Wiesław Szwed 

13. Anna Trojanowska-Zochniak 

14. Jarosław Zawisza 

15. Damian Wrona 

 

- Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik 

- Skarbnik Gminy Maria Prodeus 

- Sekretarz Gminy Maria Wilk 

- Mecenas Krzysztof Kwaśniewicz 

- Kierownik Referatu Dróg Transportu i Mienia Komunalnego Piotr Ligas 
- Kierownik Referatu Inwestycji Nieruchomości i Środowiska Rafał Krasicki 
- Przewodniczący Gminnej Komisji Wyborczej Zbigniew Dobrzański 

 

 

1.Otwarcie Sesji Rady Gminy. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram XXX Sesję Rady Gminy 

Kobierzyce. Odczytał klauzulę RODO.  Obecnych jest 14 radnych, Rada Gminy jest władna podejmować 

uchwały. 
 

2. Wręczenie nowo wybranemu radnemu zaświadczenia o wyborze. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Teraz przystąpimy do zaślubowania nowo 

wybranego radnego w wyborach uzupełniających. Bardzo proszę pana Przewodniczącego Gminnej Komisji 

Wyborczej Zbigniewa Dobrzańskiego o wręczenie zaświadczenia o wyborze radnego. 

Przewodniczący Gminnej Komisji Wyborczej Zbigniew Dobrzański odczytał i wręczył zaświadczenie panu 

Damianowi Wronie. 
 

3. Złożenie ślubowania przez nowo wybranego radnego. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Dziękuję Przewodniczącemu  Gminnej 

Komisji Wyborczej za wręczenie zaświadczenia.  Przechodzimy do ślubowania. Ja odczytam klauzulę, a pan 

przy ślubowaniu może dodać słowa „tak mi dopomóż Bóg”. 
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: "Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej 

Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie 

dobro mojej gminy i jej mieszkańców." 
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Radny Damian Wrona: Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg. 
 

4. Przyjęcie porządku obrad. 

 
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Zgodnie z paragrafem 31 statutu gminy 

Kobierzyce stawiam pytanie o ewentualny wniosek do porządku obrad. Nie ma, w takim razie kto z pań i 

panów jest za przyjęciem porządku obrad? 
 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Radosław Jankiewicz, Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, 

Henryk Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, 

Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, Damian Wrona, Jarosław Zawisza 

 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: stwierdzam, że porządek obrad został przyjęty 

jednomyślnie 15 głosami „za”. Odczytał porządek obrad: 
 

1.Otwarcie XXX Sesji Rady Gminy. 
 

2. Wręczenie nowo wybranemu/(ej) radnemu/(ej) zaświadczenia o wyborze. 

3. Złożenie ślubowania przez nowo wybranego/(ą) radnego/(ą). 

4. Przyjęcie porządku obrad. 

5. Przyjęcie protokołu z XXIX Sesji Rady Gminy. 

6.Informacje Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

7.Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności. 

8. Raport o stanie Gminy Kobierzyce za 2020 rok. 

8a. Debata nad raportem. 

8b. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Kobierzyce wotum zaufania. 

9. Absolutorium dla Wójta Gminy Kobierzyce z wykonania budżetu za rok 2020. 

9.1. Sprawozdanie Wójta z wykonania budżetu za rok 2020. 

9.2. Przedstawienie Opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu z realizacji budżetu Gminy 

Kobierzyce za rok 2020. 

9.3.  Przedstawienie opinii o sprawozdaniu z wykonania budżetu za rok 2020 przez Komisję Rewizyjną oraz 

opinie stałych Komisji Rady Gminy. 

9.4. Przedstawienie sprawozdania finansowego za rok 2020. 

9.5. Przedstawienie opinii Komisji Rewizyjnej w sprawie rozpatrzenia sprawozdania finansowego Wójta 

Gminy Kobierzyce za rok 2020. 

9.6. Przedstawienie przez Komisję Rewizyjną wniosku w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy 

Kobierzyce za rok 2020. 

9.7. Przedstawienie Opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wniosku Komisji Rewizyjnej o 

udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Kobierzyce za rok 2020. 

9.8. Dyskusja nad sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Kobierzyce za rok 2020. 

9.9. Dyskusja nad sprawozdaniem finansowym Gminy Kobierzyce za rok 2020. 

9.10. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Kobierzyce za rok 2020. 
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9.11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Kobierzyce z wykonania budżetu 

za rok 2020. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru członka Komisji……….Rady Gminy Kobierzyce. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXVI/514/2021 w sprawie zmiany uchwały nr I/3/2018 

Rady Gminy Kobierzyce z dnia 19 listopada 2018 r. w sprawie powołania i wyboru członków stałych Komisji 

Rady Gminy Kobierzyce.  

12. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru 

położonego przy ul. Handlowej w środkowo-zachodniej części wsi Bielany Wrocławskie. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Racławice Wielkie (ul. św. Józefa) 

14. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Wierzbice (ul. Ogrodowa) 

15. Interpelacje radnych. 

16.Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach i poza sesją. 

17. Zapytania radnych i sołtysów. 

18. Wnioski i sprawy różne. 

19. Komunikaty Przewodniczącego. 

20. Zakończenie obrad.                                                                 

 

 

5. Przyjęcie protokołu z XXIX Sesji Rady Gminy. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Czy ktoś z pań, panów ma pytania uwagi do 

protokołu?  
Radny Jarosław Zawisza zgłosił uwagi do protokołu – wypowiedzi pana wójta oraz kierowników są 

„ocenzurowane”, zwłaszcza w punkcie „Wnioski , sprawy różne” przez co mieszkańcy widzą zadane pytanie, 

ale nie mogą się zapoznać z treścią udzielonych odpowiedzi. Według radnego jest to ograniczanie dostępu do 

informacji publicznej. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko odniósł się do wypowiedzi radnego podkreślając 

to, że obrady sesji są nagrywane i  „ pisania książki” w protokole nie było i nie będzie.  

Mecenas Krzysztof Kwaśniewicz zwrócił uwagę, że zgodnie ze statutem - protokół sporządza się w formie 

nagrania lub tradycyjnej/spisanej/. Ta forma spisana wygląda mniej więcej tak samo od wielu lat w Gminie 

Kobierzyce, nie jest tak szczegółowa. Taka forma była wcześniej stosowana to znaczy, że w tej części 

wniosków, spraw różnych nie przytaczamy szczegółowo i ta treść – tak zresztą jak system eSesja umożliwia – 

jest cała nagrana. To zależy od Przewodniczącego tak naprawdę czy te uwagi uwzględni, teoretycznie można 

by było w wersji pisemnej przytaczać bardziej szczegółowo czy też streszczając jedynie, natomiast czy jest to 

potrzebne w formie pisemnej gdy jest nagranie, które jest równorzędnym protokołem to już pozostawiam panu 

Przewodniczącemu.   
Głosowano w sprawie:  
Przyjęcie protokołu z XXIX Sesji Rady Gminy. 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (11)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, 

Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-

Zochniak, Damian Wrona 

PRZECIW (2)Adrian Łukowicz, Jarosław Zawisza 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)Radosław Jankiewicz, Elżbieta Regulska 

Protokół z XXIX Sesji Rady Gminy został przyjęty. 
 

6. Informacje Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 
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Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko przedstawił informację o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym /załącznik nr 1/ 

 

7. Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik przedstawił sprawozdanie z bieżącej działalności /załącznik nr 

2/ 

 

8. Raport o stanie Gminy Kobierzyce za 2020 rok. 

Zastępca Wójta  Gminy  Piotr Kopeć przedstawił raport o stanie Gminy Kobierzyce za 2020 rok. 

 

a) Debata nad raportem. 

 
Udział w debacie wzięli: 

Radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda 

Radny Jarosław Zawisza 

Zastępca Wójta Gminy Piotr Kopeć 

Radna Elżbieta Regulska 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik 

Radny Adam Raś 

Radny Radosław Jankiewicz 

Radny Robert Sala 

Radny Adrian Łukowicz 

Radny Wiesław Muraczewski 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko 

Radna Anna Trojanowska - Zochniak 

 

Radny Krzysztof Kmiecik zgłosił wniosek formalny o zamknięcie dyskusji i przeniesienie jej do spraw 

różnych. 

Radna Elżbieta Regulska zwróciła uwagę, że ponieważ kilka osób spośród radnych łącznie z panem 

Przewodniczącym wystąpiło z wnioskiem o zamknięcie dyskusji, to ja chciałam przypomnieć, że zgodnie z 

artykułem 28aa ust.5 ustawy o samorządzie gminnym w debacie nad raportem o stanie gminy radni zabierają 

głos bez ograniczeń więc proszę tej dyskusji nie zamykać skoro jeszcze są głosy w dyskusji. 

 

Radna Anna Trojanowska - Zochniak 
Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik 

Radny Radosław Jankiewicz 

 

b) Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Kobierzyce wotum zaufania. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14)Radosław Jankiewicz, Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, 

Henryk Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, 

Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)Damian Wrona 

 

Uchwała nr XXX/560/2021 w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Kobierzyce wotum zaufania została 

podjęta. 
 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik podziękował za udzielone mu wotum zaufania. 

 

9. Absolutorium dla Wójta Gminy Kobierzyce z wykonania budżetu za rok 2020. 

 

a) Sprawozdanie Wójta z wykonania budżetu za rok 2020. 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus przedstawiła sprawozdanie Wójta z wykonania budżetu za 2020 rok. 

 

b) Przedstawienie Opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu z realizacji budżetu Gminy 
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Kobierzyce za rok 2020. 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus przedstawiła opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu z 

realizacji budżetu Gminy Kobierzyce za rok 2020. 

 

c) Przedstawienie opinii o sprawozdaniu z wykonania budżetu za rok 2020 przez Komisję Rewizyjną oraz 

opinie stałych Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Krzysztof Kmiecik przedstawił pozytywną opinię Komisji Rewizyjnej 

o sprawozdaniu z wykonania budżetu za rok 2020. 
Przewodniczący Komisji ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Wiesław Szwed przedstawił pozytywną 

opinię Komisji o sprawozdaniu z wykonania budżetu za rok 2020. 

Przewodniczący Komisji Użyteczności Publicznej Adam Raś przedstawił pozytywną opinię Komisji o 

sprawozdaniu z wykonania budżetu za rok 2020. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska Wiesław 

Muraczewski przedstawił pozytywną opinię Komisji o sprawozdaniu z wykonania budżetu za rok 2020. 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Robert Sala przedstawił pozytywną opinię Komisji o 

sprawozdaniu z wykonania budżetu za rok 2020. 

 

 

d) Przedstawienie sprawozdania finansowego za rok 2020. 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus przedstawiła sprawozdanie finansowe za 2020 rok. 

 

e) Przedstawienie opinii Komisji Rewizyjnej w sprawie rozpatrzenia sprawozdania finansowego Wójta 

Gminy Kobierzyce za rok 2020. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Krzysztof Kmiecik przedstawił opinię Komisji Rewizyjnej w sprawie 

rozpatrzenia sprawozdania finansowego Wójta Gminy Kobierzyce za rok 2020. 

 
f) Przedstawienie przez Komisję Rewizyjną wniosku w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy 

Kobierzyce za rok 2020. 

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Krzysztof Kmiecik przedstawił wniosek w sprawie udzielenia 

absolutorium Wójtowi Gminy Kobierzyce za rok 2020. 

 

g) Przedstawienie Opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wniosku Komisji Rewizyjnej o 

udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Kobierzyce za rok 2020. 

 
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko przedstawił opinię Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w sprawie wniosku Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy 

Kobierzyce za rok 2020. 

 

 

h) Dyskusja nad sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Kobierzyce za rok 2020. 

 
Brak dyskusji. 

 

i) Dyskusja nad sprawozdaniem finansowym Gminy Kobierzyce za rok 2020. 

 
Radna Elżbieta Regulska: Pozycja w bilansie – Należności długoterminowe. Na początku roku było 347 000 

a na koniec roku jest 45 milionów. Z czego to się wzięło? 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus: Ze zmiany przepisów, które inaczej każą pokazywać rozłożone na raty lub 

wydane w decyzjach np. zwrot funduszu alimentacyjnego, zaliczek. Po prostu zmieniono przepis, który 

mówi, że wszystkie długoterminowe należności i zobowiązania znowu rozdzielamy na dwóch różnych 

kontach czyli 226, 221 co zmieniło sposób prezentacji tych zobowiązań i należności.  

 

Radna Elżbieta Regulska: Środki trwałe w budowie – inwestycje rozpoczęte. Z roku na rok rośnie saldo tych 

inwestycji. Ja wiem, że budowy trwają długo, że rozliczenie też trwa długo, ale myślę, że sukcesywnie trzeba 

do tego podchodzić, bo to tak nie do końca jest zgodne z ustawą o rachunkowości. Wartości niematerialne i 

prawne – zmieniło się. Na koniec roku prawie o połowę zmieniło się saldo tych wartości, nie wiem czy spisane 
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były jakieś programy czy umorzone były w całości, czy z czego to się wzięło?  

Skarbnik Gminy Maria Prodeus: Umorzenia związane z prawami, które mieliśmy do całości działania systemu 

powierzonych przez Wojewodę na realizację zadań zleconych. Po prostu umorzyły się wszystkie, stąd zmiana 

w aktywach. 

Radny Jarosław Zawisza poruszył temat możliwości realizacji umieszczanej od lat  w budżecie i w WPFie 

inwestycji – tramwaj z Wrocławia do Wysokiej. Udział w dyskusji na ten temat wzięli również: 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik 

Zastępca Wójta Gminy Piotr Kopeć 

Radny Adrian Łukowicz 

 

j) Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Kobierzyce za rok 2020. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Radosław Jankiewicz, Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, 

Henryk Łoposzko, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, 

Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, Damian Wrona 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)Adrian Łukowicz, Jarosław Zawisza 

 

Uchwała nr XXX/561/2021 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Kobierzyce za 

rok 2020 została podjęta. 
 

k) Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Kobierzyce z wykonania budżetu 

za rok 2020. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9) Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, 

Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6)Radosław Jankiewicz, Adrian Łukowicz, Elżbieta Regulska, Anna Trojanowska-

Zochniak, Damian Wrona, Jarosław Zawisza 

 

Uchwała nr XXX/562/2021 w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Kobierzyce z 

wykonania budżetu za rok 2020 została podjęta. 
 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru członka Komisji ………. Rady Gminy Kobierzyce. 

 
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Pan Damian Wrona zadeklarował uczestnictwo 

w Komisji Budżetu i Rozwoju oraz w Komisji Rolnictwa i Zagospodarowania Przestrzennego. 
Radna Gminy Elżbieta Regulska: Ja w kwestii formalnej, bo oczywiście nowy pan radny ma prawo zapisać 

się do komisji do jakiej chce, ale biorę pod uwagę liczebność np. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji ma tylko 

3  osoby,  a Komisja Budżetowa będzie miała 9 członków więc myślę, że od strony prawnej to nie do końca 

to jest zgodne, ale może się mylę. 
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Przystąpienie do komisji jest dobrowolne, nikt 

nikomu nie narzuca pracy w komisjach. 
Mecenas Kwaśniewicz: Nie będzie tutaj niezgodności z prawem jeśli pewne komisje będą bardziej liczne a 

inne mniej liczne. Te 3 osoby to jest takie minimum, żeby można było głosować i żeby było to minimum 

większości. Samo w sobie to nie jest niezgodne z prawem. 

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (10) Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, 

Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Damian Wrona 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) Radosław Jankiewicz, Adrian Łukowicz, Elżbieta Regulska, Anna Trojanowska-

Zochniak 
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BRAK GŁOSU (1) Jarosław Zawisza 

 
Uchwała nr XXX/563/2021 w sprawie wyboru członka Komisji ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

oraz członka Komisji Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska Rady 

Gminy Kobierzyce została podjęta. 
 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXVI/514/2021 w sprawie zmiany uchwały nr I/3/2018 

Rady Gminy Kobierzyce z dnia 19 listopada 2018 r. w sprawie powołania i wyboru członków stałych 

Komisji Rady Gminy Kobierzyce. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Tutaj zwiększa się skład Komisji ds. Budżetu o 

Damiana Wronę i skład Komisji Rolnictwa też o Damiana Wronę. 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (11)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, 

Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, 

Damian Wrona 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)Radosław Jankiewicz, Anna Trojanowska-Zochniak 

BRAK GŁOSU (2)Adrian Łukowicz, Jarosław Zawisza 

 

Uchwała nr XXX/564/2021 w sprawie zmiany uchwały nr XXVI/514/2021 w sprawie zmiany uchwały 

nr I/3/2018 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 19 listopada 2018 r. w sprawie powołania i wyboru 

członków stałych Komisji Rady Gminy Kobierzyce została podjęta. 

 
12. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru 

położonego przy ul. Handlowej w środkowo-zachodniej części wsi Bielany Wrocławskie. 

 
Posiedzenie Sesji opuściła radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda. 

Główny specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Bardzo proszę przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o opinię w sprawie projektu uchwały. 
Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję, kto z pań i panów ma 

uwagi, pytania do projektu uchwały?  
Radny Jarosław Zawisza; Zaznaczony na czerwono to jest teren budowy czy obok budowy?  
Główny specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka: Tak, w części tak. Tu jest teren tej 

budowy bo ten plan oprócz terenów produkcji, usługi, logistyki, dopuszcza również niepubliczne usługi 

oświaty i wychowania.  
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14)Radosław Jankiewicz, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Adrian 

Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław 

Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, Damian Wrona, Jarosław Zawisza 

NIEOBECNI (1)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda 
 

Uchwała nr XXX/565/2021 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Handlowej w środkowo-zachodniej części wsi Bielany 

Wrocławskie została podjęta. 

 

 
13. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Racławice Wielkie (ul. św. Józefa) 

 
Główny specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Bardzo proszę przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o opinię w sprawie projektu uchwały. 
Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję, kto z pań i panów ma uwagi, 



8 

 

pytania do projektu uchwały? Nie ma, przechodzimy do głosowania. 
 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14)Radosław Jankiewicz, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Adrian 

Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław 

Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, Damian Wrona, Jarosław Zawisza 

NIEOBECNI (1)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda 

 
Uchwała nr XXX/566/2021  w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Racławice Wielkie (ul. św. Józefa) 

została podjęta. 

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Wierzbice (ul. Ogrodowa) 

 
Główny specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Bardzo proszę przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o opinię w sprawie projektu uchwały. 
Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję, kto z pań i panów ma 

uwagi, pytania do projektu uchwały? Nie ma, przechodzimy do głosowania. 
 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13)Radosław Jankiewicz, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Wiesław 

Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna 

Trojanowska-Zochniak, Damian Wrona, Jarosław Zawisza 

BRAK GŁOSU (1)Adrian Łukowicz 

NIEOBECNI (1)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda 

 
Uchwała nr XXX/567/2021 w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Wierzbice (ul. Ogrodowa) została 

podjęta. 

 

 

15. Interpelacje radnych. 

Radny Jarosław Zawisza: Mam pytanie do pana Wójta w sprawie interpelacji dotyczącej „zielonych płuc 

Bielan Wrocławskich”. W interpelacji tej radni zadali trzy pytania: 
1. Czy podziela pan opinię radnych gminy Kobierzyce i sołectwa Bielany Wrocławskie o konieczności 

przejęcia terenu od Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa na działce nr 296/21 z przeznaczeniem pod 

użyteczność publiczną? I tutaj pan wójt udzielił jednoznacznej odpowiedzi, że pan popiera te działania. 

Jeżeli pan popiera te działania to dlaczego to nie ma odzwierciedlenia w projektach budżetu i WPF, które 

pan przedstawia radnym do zatwierdzenia? Ale rozumiem, że odpowiedź padła i deklaracja padła. Było 

jeszcze pytanie 2 i 3. 
2. Jakie działania w celu przejęcia tak wartościowego terenu podjął pan wójt w latach 2019-2021? Tu 

odpowiedzi nie otrzymaliśmy. 
3. Kiedy podejmie pan działania zmierzające do przejęcia tego terenu i zagospodarowania go zgodnie z 

miejscowym planem zagospodarowania przestrzennego? Również nie udzielił pan takiej odpowiedzi. 

Pytanie czy chce pan dzisiaj odpowiedzieć czy oczekuje pan, że na piśmie ponownie o to wystąpimy? 

 
16. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach i poza sesją. 

 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Żeby przejąć teren jakikolwiek od Agencji, musimy przede 

wszystkim zrobić plan co tam chcemy zrobić, musimy też określić sfinansowanie i czas kiedy będzie to 

sfinansowane. Robimy w tej chwili koncepcję tego terenu, przedstawimy to Radzie Gminy, Rada Gminy 

wypowie się w tym temacie czy gmina jest w stanie finansować takie zadania a nie inne. Temat jest w trakcie. 

Jeżeli się radni zgodzą na taką koncepcję i pieniądze określą z jakich źródeł to wtedy możemy wystąpić z 

wnioskiem do Agencji. 
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Radny Jarosław Zawisza: Panie Wójcie, pan cały czas się odnosi – radni, radni. To pan przedstawia koncepcję 

budżetu, to pan przedstawia koncepcję WPF-u, radni to zatwierdzają bądź nie. Do tej pory  nie przedstawił 

pan takiej koncepcji, zapytaliśmy kiedy – również się pan do tego nie odniósł. Rozumiem, że trzymamy pana 

za słowo, że taka koncepcja powstanie - pytanie kiedy? 
Zastępca Wójta Gminy Piotr Kopeć: Jeżeli chodzi o koncepcję będzie ona na etapie przygotowania programu 

przystosowania gminy do zmian klimatycznych i tam ma się pojawić projekt i tam go wpisaliśmy, narazie 

rozmawiamy o nim. I na tym etapie powinna powstać koncepcja. Ten projekt jest opracowywany i całe 

opracowanie trwa na pewno ponad rok. Nie chcę teraz dokładnej daty użyć, ale na pewno ponad rok.  

Kierownik Rafał Krasicki: Mniej więcej pamiętam – 13 miesięcy od końca, połowy /?/ kwietnia mamy tą 

umowę zawartą. Natomiast opracowanie obejmuje bardzo wiele rzeczy. To jest opracowanie dla całej gminy 

/…/ 
Radny Jarosław Zawisza; Bardzo mnie cieszy wypowiedź pana Kierownika, że przygotowanie trwa nie rok 

tak jak zaczęliśmy na początku tylko kilka tygodni. Pan pyta jakie są oczekiwania. Oczekiwania są takie jak 

pan powiedział, czyli że jak najwięcej zieleni. Natomiast czytając plan zagospodarowania przestrzennego z 

tego planu wynika, że tam pewne funkcje muszą być uwzględnione.  Pytanie czy one muszą być, czy to jest 

jeszcze do zmiany? Jeżeli muszą być to też rozmawialiśmy o tym, taki też był wniosek do wójta, że chodzi o 

jak najmniejszą zabudowę. Dużo już mamy betonu i dużo zabudowanych terenów, dlatego tutaj chodzi o jak 

najwięcej zieleni, plus drobna infrastruktura. Z mpzp wynika, że tam mają być funkcje kulturalne, oświatowe, 

coś z zakresu sportu. Tu nie chodzi o budowę stadionu ale o podstawowe czy boisko, plac zabaw czy muszla 

koncertowa. Tak mieszkańcy też w swojej petycji argumentują, jak najmniej zabudowy. I rozumiem, że za 

kilka tygodni czyli w miesiącu lipcu-sierpniu będzie już można porozmawiać o pierwszej koncepcji, która 

byłaby podstawą do tego, żeby wystąpić do KOWR-u o przejęcie terenu, no bo czekanie rok na przejęcie za 

darmo tak wartościowego terenu – chodzi chociażby o samo pierwsze wystąpienie bo ja rozumiem, że 

przejęcie będzie trwało, ale gdybyśmy my mieli czekać z wystąpieniem rok, to myślę, że byśmy już tutaj 

postępowali nieracjonalnie.  
Kierownik Rafał Krasicki: Prośba jest tylko taka do pana radnego, żebym nie był rozliczany z tych kilku 

tygodni jeśli nie dojdzie do takiego konsensusu. /…/ Jest też okres wakacyjny więc pytanie o formę takich 

konsultacji. Muszą sobie państwo też zdawać sprawę, że im więcej konsultantów tym więcej czasu to zabiera. 
 

17. Zapytania radnych i sołtysów. 

Radna Elżbieta Regulska: Przy Amazonie w kierunku LG powstaje hala magazynowa na 200 tys. metrów 

kw. Czy ktoś, kto wydaje zgodę na budowę takich obiektów, w pozwoleniu zawiera zastrzeżenie, że taka 

firma powinna mieć w pobliżu zbiornik wodny przeciwpożarowy? 
Odpowiedzi udzielił Zastępca Wójta Gminy  Piotr Kopeć. 

 
Radna Elżbieta Regulska podziękowała za wysłanie pisma do KOWRu z prośbą o pozyskanie części działki 

296/21 pod drogę lokalną. Takie pismo zostało wysłane z Urzędu Gminy i dziękuję za to. 
 

Radny Robert Sala przypomniał temat koncepcji parku w miejscowości Solna. 
Do wypowiedzi odniósł się Zastępca Wójta Gminy  Piotr Kopeć. 

 
Radny Radosław Jankiewicz poruszył następujące tematy:  

1) Status przejścia na ulicy Lipowej , czy może powstać szybciej? 

2) Sprawa przepompowni – jakie są plany dokończenia tej inwestycji? 

3) Przejęcie gruntu od KOWR-u – na jakim etapie jest sprawa działki pod potencjalne przedszkole, 

jakie są ramy czasowe ? 

4) Szkoła – co jeśli okaże się, że żadna z ofert nie zmieści się nam w budżecie? Czy to z automatu 

oznacza unieważnienie przetargu, czy będziemy szukać pieniędzy na ewentualne zwiększenie 

budżetu? 

5) Na jakim etapie jest doświetlenie przejść na ulicy Radosnej? 

Odpowiedzi udzielili;  Zastępca Wójta Piotr Kopeć, Kierownik Piotr Ligas oraz Kierownik Rafał Krasicki.  

 

Radny Andrzej Krzesłowski przekazał temat hal magazynowych budowanych w Krzyżowicach – czy gmina 

ma wpływ na kolorystykę tych hal, żeby były zbliżone do otoczenia, żeby się tak nie wyróżniały? 

Odpowiedzi udzielił Zastępca Wójta Gminy  Piotr Kopeć. 

 
Radny Czesław Stadnik zadał pytanie dotyczące przebudowy ulicy Tynieckiej.  Omówił sytuację na ulicy 

Wierzbowej – brak chodnika, zagrożone bezpieczeństwo mieszkańców.  
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Odpowiedzi udzielił  Kierownik Piotr Ligas. 

 

Radny Jarosław Zawisza poprosił o większą ilość informacji na temat „planu zielonej gminy”. 

Odpowiedzi udzielił Zastępca Wójta Gminy  Piotr Kopeć. 

 

Radna Elżbieta Regulska - zwiększone w maju wydatki w dziale 900 i chodzi o przeprowadzenie 

inwentaryzacji źródeł ciepła – ma obowiązywać od 1 lipca, że gminy będą ją przeprowadzać. Jak to jest u 

nas w gminie?  

Odpowiedzi udzielił Kierownik Rafał Krasicki. 

 

18. Wnioski i sprawy różne. 

 
Radny Damian Wrona poruszył następujące sprawy: 

1. Przedszkole w Tyńcu nad Ślęzą – czy jest możliwość przedłużenia działalności przedszkola do lipca? 

2. Lewoskręt w Pustkowie Wilczkowskim i nowe przejście – czy to będzie realizowane w tym roku? 

3. Lampy ulica Słoneczna. 

4. Przejście dla pieszych na wysokości boiska na ulicy Wrocławskiej. 

Odpowiedzi udzielił Kierownik Piotr Ligas. 

 

Radny Adam Raś wypowiedział się na temat słów używanych przez radnego Jarosława Zawiszę: rasizm /w 

interpelacji z maja/ cenzura /w odniesieniu do protokołu z sesji/. 

Radny Jarosław Zawisza ustosunkował się do wypowiedzi radnego Adama Rasia. 

 

 

19. Komunikaty Przewodniczącego. 

W lipcu nie będzie sesji, jest sezon urlopowy. O następnej sesji zostaniecie państwo poinformowani. 

 
20. Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Zamykam  XXX Sesję Rady Gminy 

Kobierzyce. Życzę udanego urlopu i odpoczynku. 
 

Sesja zakończyła się – godz. 13:32 
Liczba załączników: 2 

Nagranie sesji dostępne  na  www.ugk.pl/sesja-arch-rok-2021 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce – Henryk Łoposzko 

Przygotował(a): Magdalena Marszałek – Wojciechowska 

 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 
 

 


